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08/2017                                                   
 

 
 

   REUNIÓ REGIONAL RPCT 27/01/2017 
 
El 27 de gener, USPAC, juntament amb la resta de sindicats ens hem reunit amb el Sots Cap 
de la Regió Policial del Camp de Tarragona i amb el Cap de l´Administració Regional.  
 
TEMES PENDENTS: 
-Gotera Falset: Finalment, després d’un any de queixes, ens confirmen que iniciaran les 
obres el 30 de gener, es reunirà als comandaments per explicar les molèsties que aquestes 
poden produir a la comissaria i gent que hi treballa (soroll radials, pols,...). 
 
-Mascaretes químiques a Trànsit Montblanc/Vendrell: Ens informen que finalment 
després de mesos de queixa ja les han redistribuït. 
 
Us oferim un resum dels temes més importants aportats per la USPAC en la reunió d’avui: 
 
GENERALS 
-Estat d’entrega de les armilles: Seguim reclamant el retard en l’entrega d’armilles, ens 
continuen dient que és una PRIORITAT però no depèn d’ells, sinó de l’empresa que els ha de 
fer entrega tant a USC com ARRO. Ens diuen que als punts de concentració hi ha armilles i 
qui no disposi de la personal pot fer-ne ús. No veiem normal el retard en l’entrega, hi ha 
encara molta gent que va sense armilla i per “tallatge” no pot fer ús de les que hi ha als 
punts de concentració. Segueix sense haver talla M a Falset.  
 
-Reclamem més formació descentralitzada: Estan pendents que es puguin fer alguns 
cursos que actualment es donen a l’ISPC, també ens recorden que actualment a la formació 
la falta d’assistència és molt elevada. 
 
SALA 
-Seguretat edifici 112: Aquest punt l’explicarem a les visites sindicals per raons òbvies de 
seguretat. Hem fet molta incidència en la importància d’aquest punt i hem aportat propostes, 
i s’han compromès a mirar la viabilitat. 
 
-Problemes de ventilació: S’han fet les revisions per part del servei de prevenció de riscos i 
ens diuen que el funcionament és correcte, cada hora es renova el 25% de l’aire. És inviable 
obrir cap finestra. 
 
ARRO 
-NO imputació hora nocturna 22-23h: Ens diuen que ve marcat per la DGP, i que és un 
tema de quadrant, que a Tarragona horari nocturn s’aplica a l’horari de 23h a 7h. Informem 
que com ja saben ho tenim via judicial. És molt trist acabar sempre als jutjats per 
temes de sentit comú. 
 
-Armilles ARRO: Ens diuen que tots en tenen ja sigui interior o exterior, van arribant a 
l’igual que passa amb USC, insisteixen que aquest tema és PRIORITARI. En quant a la 
diferència de material que utilitza ARRO depenent de la regió on treballa, ens diuen que és 
determina a nivell de cos, no a nivell de regió.  
Ens informen que s’està comprant material nou, però no poden donar terminis d’entrega. 
 
SALOU 
-Pàrquing CD Salou: Ho han estat mirant i ens diuen que queden unes 12 places lliures, que 
s’ha parlat amb els caps de la CD perquè les redistribueixin i deixin aparcar dins sempre que 
hagi places suficients.  
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VALLS 
-Mala olor als vestidors de dones: Ens diuen que van fer gestions i en principi estaria 
solucionat. Si no és així ens ho feu saber. 
 
-Roba d’hivern: A l’igual que a Falset i Montblanc ens diuen que no és considerada zona 
gèlida, però ho elevaran de nou per a demanar-ho, els recordem les temperatures d’aquest 
hivern en aquestes zones.  
 
-Garjoles Jutjat de Valls: Per raons òbvies explicarem aquest punt personalment en les 
visites sindicals, avancem que s’ha parlat amb la degana i tenen la solució tècnica, i que 
estan pendents únicament dels pressupostos del Departament. 
 
MONTBLANC 
-Roba d’hivern:  Ens responen el mateix que en d’altres llocs, no és zona gèlida. Insistim i 
recordem les temperatures d’aquest hivern i ens diuen que elevaran la petició de nou. 
 
-Mesquita al costat de la comissaria i pàrquing habilitat: Ens diuen que s’ho miraran i 
des dels despatxos on no hagi privacitat (Cap de Torn, GAV , OAC) es posaran vinils. Els 
recordem que no és tan sols un tema de privacitat, sinó de seguretat.  
 
-Patrulles unipersonals a Trànsit Montblanc:  Ens diuen que no tenen cap queixa i que 
són els mínims possibles, molt puntuals per a arribar a un punt de control. Són conscients 
que s’ha de prioritzar la seguretat. Nosaltres els recordem que la situació actual és també 
excepcional, Nivell alerta 4 i tota precaució és poca. 
 
VENDRELL 
-Malestar amb canvis de planificació constants: Van parlar amb Suport i caps, i aquests 
els han passat report on justifiquen els canvis per reforçar servei i diuen que sempre han 
estat voluntaris. Qualsevol queixa al respecte la feu arribar al vostre delegat i es parlarà 
personalment cada cas. 
 
-Fred a la comissaria del Vendrell: Confirmen que hi va haver una averia, que és van 
portar 12 calefactors mentre es reparava, i actualment el problema està solucionat. 
 
-Servei de protecció de l’edifici al canvi de torn: Ens diuen que el criteri sobre com i amb 
quins agents es fa, és dels comandaments de cada comissaria. Així mateix traslladaran la 
queixa però des de la regió no es posen en temes operatius. 
 
TARRAGONA 
-Hores extres: Hem preguntat quin criteri s’ha seguit per a donar-les, ja que hi ha queixes 
al respecte, ens responen que s’ha intentat fer de la forma més equitativa possible, ja que hi 
ha molt poques hores i es fa amb total transparència. Qualsevol agent pot fer consulta a 
suport si ho creu necessari. 
 
-Manca reposapeus i mans a l’OAC:  Els reposacanells s’han passat a Salut Laboral que 
són els que determinen autorització, els reposapeus estan autoritzats i pendent de que 
arribin. La queixa que vam fer de les cadires s’ha solucionat i es va fer reposició. 
-Estat procés OAC conjunta amb GUT: Continuen en fase de negociació, no hi ha cap 
termini concret. 
 
-Obres i redistribució despatxos UTTD: S’executarà durant el 2017, sense data concreta. 
 
-Denuncia per injúries a les xarxes que va posar USPAC: Està vist per judici, pendents 
de la vista oral. 
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-Olor a marihuana a l’edifici, sobretot planta baixa: S’han fet gestions al respecte, amb 
entrevistes dels caps amb jutges i degans, perquè deixin destruir immediatament la droga un 
cop s’hagi agafat el mostreig. En quant als comisos petits s’evitaria olor portant la droga 
sempre al búnquer, ens recorden que així s’hauria de fer sempre. Qualsevol altra incidència, 
ens diuen que la traslladem als caps de l’ABP per a resoldre-ho de forma immediata. 
 
-Manca de llum al pàrquing interior de Mallafré: Vam enviar per e-mail la queixa i ens 
diuen que es van canviar llums a finals de desembre, però es van avariar i el 18 de gener es 
van tornar a canviar. Reconeixen problemes amb l’empresa de manteniment que tenen 
actualment contractada. Qualsevol incidència feu-la arribar. 
 
FALSET 
-Manca vehicles 4x4: Degut a l’avaria patida pel Nissan Qashqai, i donat que actualment 
només hi ha el Nissan Pathfinder, Cambrils cedirà un Suzuki Vitara. 
Demanem que revisin distribució de vehicles. Falset per les seves característiques 
climatològiques i geogràfiques té una evident necessitat d’aquest tipus de vehicles, i per 
contra potser no té la necessitat de tants vehicles mampara, només cal mirar els detinguts 
que es fan a Falset. Ens diuen que la DGP decideix la quantitat i tipologia dels vehicles, la 
regió te només el marge de redistribuir. Actualment tenen només 5 tot terrenys per tota la 
regió. És una vergonya i un despropòsit i des d’USPAC continuarem demanant-ho. 
 
-Manca roba d’hivern: Com hem reclamat a altres zones gèlides i obtenim la mateixa 
resposta, són conscients de les temperatures però no depèn d’ells, ho elevaran de nou. No 
creiem que sigui un gran sacrifici dotar a aquestes zones de tapaboques i roba tèrmica. 
 
-Fred a la comissaria de Falset:  El 18 de gener una comitiva del Síndic de Greuges va 
detectar que a la comissaria de Falset feia molt fred, ens diuen que va ser una avaria on per 
un problema tècnic no es va detectar que faltava gasoil, per tant ni havia calefacció ni aigua 
calenta. Es va resoldre la incidència ràpidament i són conscients que no pot tornar a passar. 
 
-Contenidor brossa al perímetre de la CD:  Després de la queixa, que vam portar en 
anterior reunió, ens diuen que s’ha retirat. 
 
-Personal d’oficina: Amb la manca d’efectius que hi ha i tractant-se de la comissaria més 
petita de la regió, veiem incoherent que hagi, a tall d’exemple, tres agents a oficina de suport 
(OS), ens diuen s’ha fet consulta tant amb comandaments de la CD com caps de l’ABP, i ens 
confirmen que un caporal realitzarà tasques oficina i els altres dos agents faran tasques ORC i 
de carrer. També s’ha demanat fer una redistribució amb els agents en segona activitat, 
actualment estan a escamot, situació del tot incoherent. 
 
-Dispositiu a Riudecols: És un criteri operatiu i que es fa en el lloc més segur que 
consideren, remarquem la importància de prioritzar la seguretat. Amb manca d’efectius 
s’ha informar sempre al comandament superior o cap de torn regional i no s’ha de fer. També 
els recordem que no s’hauria de deixar el sector sense efectius (amb un company de porta 
sol en molts torns) per a prioritzar un control ordinari. 
 
Recordem que la propera reunió serà el 28 d’abril de 2017, per la qual cosa no 
espereu fins llavors a traslladar les vostres queixes, ja que moltes d’elles es podrien 
solucionar abans parlant amb els caps de l’ABP/CD. Qualsevol dubte, incident o 
queixa traslladeu-la al delegat/da. 
 
Catalunya, 30 de gener de 2017 
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